
TURISTIEKA ZAJEDNICA OPEINE FAZANA
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ZAPISNIK

s I l. redovne Sjednice Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opdine Falanakoja je odriana
17. svibnja 2022. godine s podetkom u 10,00 sati u prostorijama Op6ine FaLana,43. istarske
divizije 8,Palana.

PRISUTNI dIANOVT:
- Roland Cinkopan
- UroS Martinovid
- Ivan Tekovii
- Tereza Kesovija Lupetina
- Sandra Ne5ovi6
- Damir KosteSii
- Mihaela Bili6

ODSUTNI tT,ANOVT:
- Radomir Korad * predsjednikTz0 FaLana
- Goran Peru5ko

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovid - direktorica Turistidke zajednice
- BarbaraPuLar - djelatnica Turistidkog ureda

Radomir Kora6, predsjednik TZO FaLana ispridao se Sto zbog poslovnih obaveza ne mole
prisustvovati 11. Sjednici Turistidkog vijeia i imenovao je gospodina Rolanda Cinkopana
Zamjenikom Predsjednika Turistidke zajednice Op6ine FaZana da predsjedava Sjednicom.
Gospodin Cinkopan pozdravio je prisutne. Zatimje konstatirao da na Sjednici prisustvuje 7 od 9
dlanova te da postoji kvorum za pravovaljano dono5enje odluka.
Za zapisni(,arku predl a Ze B arb aru P uLar, Sto su pri sutni usvoj ili.

ilanovi Vije6a su uz poziv dobili i sljede6i

Dnevnim redom:

l. Usvajanje Zapisnika sa 10. Sjednice Turistidke zajednice Op6ine FaLana
2. Usvajanje Izvje5ia Ministarstvaturizma i sporta o obavljenom nadzoru nad radom

TZOFaZana
3. Zapisnik Natjedajne komisije zaizbor i imenovanje direktora/ice Turistidke zajednice

Opdine Falana
4. Odluka o poniStavanju i raspisivanju novog Natjedaja zaizbor i imenovanje

direktora/ice Turistidk e zaj ednice Op 6ine F aZana
5. Formiranje trodlane Natjedajne komisije za provedbu natjedaja zaizbor i imenovanje

direktora/ice



6. Dono5enje odluke o prihva6anju projekata dobivenih po javnom pozivu za programe

Caribari znaju2022.
7 . Nagrada Amfora - obiljeZavanje 20 godina TZO FaLana
8. Sufinanciranje marketin5ke kampanje Easy Jet-a

9 . Sufinanciranj e dodatnih timova hitne pomo ci za sezonu 2022.

70. Zamolba za sponzorstvo Saveza tajlandskog boksa Istarske Zupanije
1 1. Razno

Gospodin Cinkopan upitao je prisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Bududi da se

nitko nije javro zarijed, gospodin Cinkopan daje na glasanje predloZeni Dnevni red.

elanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda

Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda

Sandra Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik s 10. Sjednice dlanovi Vije6a dobili su uz poziv za Sjednicu. Gospodin Cinkopan upitao
je prisutne imaju li primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rije\
predlaZe da se Zapisnik s 10. Sjednice usvoji.

elanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zaoo; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda

Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir KosteSi6 glasao je ,,za'o; gospoda

Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,zd'; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,zaoo.

Zakljuiak: Zapisnik s 10. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Prisutni dlanovi su uz Poziv dobili Izvje5de Ministarstvaturizma i sporta o obavljenom nadzoru

nad radom TZO Falana, te je gospodin Cinkopan dao rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovii pojasnila je prisutnim dlanovima da jedina primjedba koja je pristigla od
strane Ministarstvaturizma i sporta je da je krivi naziv dokumenta ,,Godi5nje izvje5ia o radu
Turistidke zajednice Opiine Falana", koji bi trebao glasiti ,,Izvje56e o izvr5enju programa rada

Turistidke zaj ednice Opiine F aZana'o .

Gospodin Cinkopan upitao je gospodu Perokovid da li se to ispravilo.
Gospoda Perokovi6 odgovorila je potvrdno.

Gospodin Cinkopan otvorio je raspravu, bududi da se nitko nije javio za rijed, dao je na glasanje

IzvjeS6e Ministarstvaturizma i sporta o obavljenom nadzoru nad radom TZO FaLana.

Clanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda

Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,za'o; gospodin Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospoda

Sandra Ne5ovid glasala je ,,zao'; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6
glasao je ,,2a".



Zakljuiak: Izvje5de Ministarstva turizma i sporta o obavljenom nadzoru nad radom TZ0
Faiana, jednoglasno je usvojeno.

AD 3.)
Gospodin Cinkopan informirao je prisutne dlanove da je Natjedajna komisije za izbor i
imenovanje direktora/ice Turistidke zajednice Op6ine Falanautvrdila da po objavljenom

Natjedaju zaizbor i imenovanje direktora/ice Turistidke zajednice Op6ine FaLana koji je bio

otvoren do 29.travnja2)222.godine nije pristigla niti jedna molba. Daje rijed gospodinu

Martinovi6u predsj edniku Natj edaj ne komis ij e.

Gospodin Martinovii rekao je da premaZakonui Pravilniku o posebnim uvjetima koje moraju

ispunjavati zaposleni u turistidkim zajednicama Natjedajna komisija mora se sastati u roku od

deset dana i razmotriti sve pristigle molbe te utvrditi da li su u skladu sa uvjetima Natjedaja.

Natjedajna komisija konstatirala je da u odredenom roku nije pristigla niti jedna molba te je to

navedeno u Zapisniku dosttavljenom Turistidkom vije6u.

AD 4.)
Prema dlanku 16. Poslovnika o radu Turistidkog vije6a u kojem se definira postupak izborai
imenovanja direktora/ice Turistidke zajednice Op6ine Falana, gospodin Cinkopan rekao je da u

sludaju da se na raspisani natjedaj nitko ne prijavi ili nitko od prijavljenih kandidata ne bude

izabran,natjedaj se poni5tava i raspisuje novi.
Novi NatjeSaj ee Uiii oUjavtjen na sluZbenim web stranica Turistidke zajednice Op6ine FaZanai

trajati 6e do 27.svibnja2022.

Gospodin Cinkopan zatvararaspravu, zatimdaje na glasanje Odluku o poni5tavanju Natjedaja po

Odluci Turistidkog vijeda od 8. oZujka 2022. godine i raspisivanju novog Natjedaja zaizbor i

imenovanj e direktora/ice Turi stidke zaj ednice Opdine F aLana.

ilanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Roland 
-Cirrt 

opun glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,za'o; gospoda

Tereza Kesovija Lupetina glasala j,e ,,za'o; gospodin Damir Koste5i6 glasao ie ,,zao'; gospoda

SandraNesovil glasala je,,za"; gospoda Mihaela Bili6 glasala ie,,zaoo; gospodin Ivan Tekovi6

glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka o poniStavanju Natjeiaja po Odluci Turistiikog vije6a od 8. oZujka

Z11z.godine i raspisivanju novog Natjeiaja zaizbor i imenovanje direktora/ice Turistiike
zaj ednice Op6ine F ai.ana j edno glasno j e usvoj ena.

AD s.)
Gospodin Cinkopan predloZio je da trodlana Natjedajna komisija za provedbu novog Natjedaja

za izbor i imenovanje direktora/ice, dine UroS Martinovii kao predsjednik, a Samanta Plisko i

Barbara Puilar dlanovi Natjedajne komisije.

Gospodin Cinkopan zatvara raspravu, zatrm daje na glasanje da trodlanu Natjedajnu komisiju za

izbor i imenovanje direktora/ice dine UroS Martinovii kao predsjednik te Samanta Plisko i

Barbara PuLar kao dlanovi Natjedajne komisije.

ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeii nadin:



Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda
Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir Kostesii glasao je ,,2a"; gospoda
Sandra Ne5ovid glasala je ,,za'o; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,za'o; gospodin Ivan Tekovii
glasao je ,,zaoo.

Zakljuiak: Odluka da troilanu Natjeiajnu komisijuzaizbor i imenovanje direktora/ice iine
UroS Martinovid kao predsjednik te Samanta Pli5ko i Barbara PuZar kao ilanovi
Natjeiajne komisije jednoglasno je usvojena.

AD 6.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6.

Gospoda Perokovi6 pojasnila je prisutnim dlanovima da se Turistidka zajednica Op6ine Falana
javila na LAGUR-ov natjedaj joS 2019.godine. U meduvremenu je do5lo do promijene u dijelu
izvoda(,a programa, a bududi se radilo o Udrugama, prema Zakonu potrebno je bilo objaviti Javni
poziv za izvodenje tih programa. Na objavljen javni poziv pristigle su dvije prijave i to od
Udruge Volare i Udruge Kanat- Kastav.

Gospodin Cinkopan otvorio je raspravu, budu6i da se nitko nije javio za rijet, dao je na glasanje
odluke o prihvadanju predlolenih programa dobivenih po javnom pozivu za programe Javni
poziv za programe ia ribari znajuUdruge Volare i Udruge Kanat- Kastav.

ilanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospoda
Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda
Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zao'; gospodin Ivan Tekovii
glasao je,,za".

Zakljuiak: Odluka o prihvadanju programa dobivenih po javnom pozivu za programe
Javni poziv za programe ia ribari znaju Udruge Volare i Ud.ug. Kanat- Kastav
jednoglasno je usvojena .

AD 7.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.

Gospoda Perokovid pojasnila je prisutnim dlanovima da je 16.velja(:e2002. godine osnovana TZ
FaLana i da je ove godine na taj dan na simbolidan nadin to obiljeZeno tiskovnom konferencijom i
dodjelom Zahvalnica medijima koji nas prate20. godina.
Prema Poslovniku o dodjeli nagrada Amfora, Komisija za dodjelu nagrada prikupila je prijedloge
i dostavila svoj Prijedlog Turistidkom vijeiu.
Posebnost ovogodi5nje nagrade je da 6e se po prvi puta dodijeliti nagrada i turistima koji dugi
niz godina borave u kampovima i privatnom smje5taju na podrudju Opdine FaLana.
Zatim je prijedlog da se nagradi obitelj Menderes zarad ugostiteljskog objekta Caffe bar
Adriatik, Mitar Gavodanov zarad u podrudju kulture Opdine Falana,te tvrtka Olea BB za
izuzetno uspje5nu proizvodnu i promociju maslinovog ulja.

Gospodin Cinkopan preloZio je da se dodijeli nagradaAmfora Kampu Pineta.
Gospoda Tereza konstatirala je da ove godine nema nagradenih iz podrudja sporta
Gospoda Perokovid odgovorila je da su ovogodi5nji kriteriji za dodjelu nagrade Zlatnaamfora bili
dvadesetogodi5nje djelovanje na podrudju Op6ine Falana, te da nijedan organizator tih aktivnosti



s podrudja sporta ne djeluje toliko dugo, a u proteklim godinama su im ve6 po drzgim kriterijima

dodjeljena priznanja.

Gospodin Cinkopan zatvara raspravu, zatimdaje na glasanje prijedlog Povjerenstva o dodjeli

nagrada Amfora.

dlanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljededi nadin:

Gospodin Roland cintopan glasao je ,,2a"; gospodin uro5 Martinovii glasao je ,,2a"" gospoda

Teriza Kesovija Lupetina giasala j-e ,,2a"; gospodin Damir Koste5ii glasao ie ,,2a"; gospoda

SandraNeSoviZ glasala ie,,za"; gospoda Mihaela Bili6 glasala ie,,za'o; gospodin Ivan Tekovii

glasao je ,,za',.

Zakljuiak: Prijedlog Povjerenstva o dodjeti nagrada Amfora jednoglasno je usvojen

AD 8.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovii.

Gospoda Perokovii informirala je prisutne dlanove da je od strane TZ\Z-apristigla zamolbaza

sufinanciranje marketin5ke kampanje Easy jet-a.

Gospodin Cinkopan upitao je ostale prisutne dlanove mi5ljenje Sto nam nosi Easy jet kampanja,

nadodavSi da F aLananije avio destinacija.

Gospodin Cinkopan i gospoda Nesovid potvrdili su da Op6inaFaLana nije avio destinacija i da

sufinanciranje marketir5k" ku-panje Easy jet-a ne6e pridonijeti poveinju broja gostiju.

Gospodin Cinkopan zatvara raspravu, zatimdaje na glasanje prijedlog sufinanciranja

marketinSke kampanje EasY Jet-a.

ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljededi nadin:

Gospodin Roland 
"Cintopan 

glasao je ,,protiv"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,protiv";

gospoda Tereza Kesovijl Lupetina- glaiala je ,,protiv"; gospodin Damir Koste5i6 glasao je

lprotiu,.; gospoda Sandra NeSovid glasala je ,,protiv"; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,protiv";

gospodin Ivan Tekovi6 glasao je ,,protiv".

Zakljuiak: Zamolbaza sufinanciranje marketin5ke kampanje Easy jet-a jednoglasno je

odbijena.

AD e.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.

Gospoda perokovi6 obavijestila je prisutne dlanove da su se od strane Nastavnog zavoda za hitnu

medicinu Istarske Zupanijl obraiili oko pomoii u Sufinanciranju dodatnih timova HMS za sezonu

2022.prvotno ,u r. obruiili jedinicama lokalne samouprave, koji su ih zatim preusmjerile na

turistidke zajednice.
Na razini Klastera JuLnalstra iskazana je potreba da se zajednidki sufinancira jo5 jednog tim, 

3

prema raspodjeli tih troskov anaraziniiofalnih turistidkih zajednica, Turistidka zaiednice op6ine

FaLanabr zatttsvrhu trebala izdvojiti 47.616,66 kn. Budu6i da tu aktivnost na razini Klastera

nemamo u programu rada i financijskom planu, prijedlog dlanica Klastera bio je se za ovu godinu

sufinancira aktivnost dodatnog tima umjesto za1, samo za 2 mjeseca (srpanj i kolovoz), Sto bi



smanjilo troSkove, a Turistidk a zajednicabi u tom sludaju sufinancirala te aktivnosti s iznosom od

31,144,44 kune.

Gospodin Koste5i6 rekao je da se radi o bitnom segmentu za naSu destinaciju i zalaLe se da se

dodatni timovi ipakangaLirajuzarazdoblje od 3 mjeseca'

Gospodin Martinovid {redla1eda njihov angaLmanbude u ukupnom vremenu od 3 mjeseca, ali da

poene s 15.6.2022. jer su vec za 6. mjesec iztzetno dobre najave dolazaka gostiju.

Gospodin Cinkopan predlaLedadjelovanje dodatnog timabude od 15.6. do 15.9.2022.

Napominje da iL u ku-pu Bi Viliage i ove godine imati angaLman doktora koji ie biti smjesten

u Iiampui biti na raspolaganju turistima 24 sata. Smatra da bi se trebalo razmisliti daTZ

sufinancira i dio tih tro5kova.

Gospodin Koste5id dodaje da 6e doktor biti i u Kampu Pineta'

Gospoda perokovi6 predlaZe g. Cinkopanu i g. Koste5icu TZFaLani upute zahtiev za pomoc u

sufinanciranju lijednika u kampovima.

Gospodin Martinov6 upitao je Sto se dobiva sufinanciranjem dodatnog tima'

Gospoda Ne5ovid odgovorila je da bi imali joS jedan tim za cijelu JuZnu Istru.

Gospodin Cinkopan podijelio je s ostalima pozitivno iskustvo yezano za dolazak i intervenciju

Hitne medicinskl pomo6i proslog ljeta, kad su imali nekoliko sludaja u kampu te je bila potrebna

brzareakciia.

Gospodin Martinovi6 nadovezao se i rekao da su u jednom sludaju intervencije bila potrebna i

doSla su dvoja kola hitne.

Gospodin Cinkopan zatvara raspravu te daje na glasanje prijedlog odluke da se dodatni timovi

hitne pomo Oi zasezonu}O}Z. sufinanciraju za tromjesedno razdoblje i da 6e TZFaLana

sufinancirati taj tro5ak u iznosu od 47.616,66kn.

ilanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljede6i nadin:

Gospodin Roland 
"Cirt 

opun glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao ie ,,2a"; gospoda

Tereza Kesovija Lupetina gLsala je ,,2a"; gospodin Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda

Sandra Nesovil glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii

glasao je ,,zao'.

Zakljuiak: Odluka da se dodatni timovi hitne pomo(iza sezonu 2022. sufinanciraju za

tromleseino razdoblje i da &TZFal,ana sufinancirati taj tro5ak u iznosu od 47,616166 kn

jednoglasno je usvojen.

AD 10.)
Gospodin Cinkopan informirao je prisutne dlanove, da je od strane Saveza tajlandskog boksa

Istarske Zupanije stigao upit zaorganizaciju kampa i smje5taj sudionika u kampu Bi Village.

Gospdin Martinovii odgovorio je da premda se bliZi rok tog dogadanja, organizatori nisu joS

potvrditi rezervaciju, a pitanje je i broj sudionika. Od inicijalne najave od 300 udesnika, izgleda da

6e ih biti 120.



Gospodin Cinkopan upitao je gospodu Perokovi6 koliki ie traleni iznos za sponzorstvo?

Gospoda perkovi6 odgovorila je da nisu ni5ta specificirali u zamolbi, a ujedno postoji i problem

da ih Turistidka zajediica spoizorira, jer r. tudi o udruzi. Naime prema zakonu o udrugama,TZ

moZe sponzorirati njihor. progr*.,'ili ,u*o ukoliko se jave na prethodno raspisan javni poziv

od strane turistidke zajednice. TZFuLunu je za ovugodinu raspisala dva takva j avnapoziva i ova

udruga se nije javita ni na jedan od njih.

Gospoda Ne5ovi6 nadodala je da im se moZe predloZiti da mogu dobiti sufinanciranje samo ako

borave u kampu Bi Village.

Gospoda perokovi6 potvrdila je, da bi ih se moglo podrZati u vidu smje5taja, ali da Turistidko

vijeie donese odluku o sufinanciranju tog programa kampu Bi village.

Gopspodin Cinkopan predlaZe da se odluka o sufinanciranju Saveza tajlandskog boksa Istarske

Zupani.le odloZi za sljededu sjednicu Turistidkog vije6a, kada 6e se imati puna informacija da li 6e

boraviti u kampu Bi Village.

Buduii da se nitko viSe nije javio za rijed, Gopspodin Cinkopan zahvaljuje prisutnima..na

sudjelovanju te zatvara 11. 
-r.dorrr., 

Sjednicu tuiislttog vijeda Turistidke zaiednice op6ine

Falana.

Sjednica Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Op6ine FaZanazavr5ila je u 10:35 sati'

Zapisnidarka:

"uSu(-Barbara PuLar

Failana,17. svibnja 2022. godine

Zamjenik Predsjednika
Turistidke zaiednice Opdine F aZana

Roland Cinkopan
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